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ZÁPISNICA 
zo 3. zasadnutia Kultúrnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 31.05.2010 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Neprítomní: MUDr. Marek Vargovčák, József Kopasz, Ing. Ľubomír Šimko 
 
Program rokovania:   

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia kultúrnej komisie    
2. Správa o postupe financovania infraštruktúry Košického samosprávneho kraja zo 

zdrojov EIB v roku 2009 a predpoklad ukončenia Projektu ku koncu roka 2010 
3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
4. Transformácia Krajského osvetového strediska 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

dopĺňa Všeobecne záväzného nariadenia KSK 2/2010 o poskytnutí dotácie na 
prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským 
zariadeniam 

6. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 
II. polrok 2010 

7. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2010 
8. Rôzne   
 

1.  
Otvorenie, schválenie programu zasadnutia kultúrnej komisie.    
Zasadnutie otvoril a viedol predseda kultúrnej komisie (ďalej len KK) Mgr. Géci Milan, 
oznámil že bod  Informatívna správa o programe Terra incognita v rámci projektu Košice - 
EHMK 2013 (Európske hlavné mesto kultúry) uvedený v pozvánke, bol vypustený 
z rokovania Zastupiteľstva KSK a následne aj z rokovania kultúrnej komisie. 
UZNESENIE: 
Členovia  KK  jednohlasne  odsúhlasili  návrh  programu zasadnutia. 
 
2. Správa o postupe financovania infraštruktúry Košického samosprávneho kraja zo zdrojov 
EIB v roku 2009 a predpoklad ukončenia Projektu ku koncu roka 2010 
Členov komisie informovala o postupe p.Vajkunyová Marta - vedúca referátu pre strategické 
investície a financie, odbor implementácie európskych projektov 
 
 



UZNESENIE: 
KK bez pripomienok: 
A) berie na vedomie správu o postupe financovania infraštruktúry Košického samosprávneho 
kraja zo zdrojov EIB v roku 2009 a predpoklad ukončenia Projektu ku koncu roka 2010  
B) odporúča požiadať predsedu KSK o zabezpečenie plnenia úloh navrhovaných v závere 
tohto materiálu v bode 7.1. až 7.4., ktoré sú zamerané na ukončenie Projektu EIB v termíne do 
31.12.2010. 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA: 0              PROTI: 0 
 
3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
Členov KK informovala o predkladanom materiály Ing. Karafová Mária – vedúca odboru 
financií KSK 
UZNESENIE: 
KK odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť úpravu rozpočtu bežných i kapitálových výdavkov 
Košického samosprávneho kraja v roku 2010, bez pripomienok. 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne    ZDRŽAL SA: 0       PROTI: 0 
PhDr. Kovácsová doplnila Ing. Karafovú  o informáciu týkajúcu sa zníženého rozpočtu pre 
kultúru a následného dopadu pre činnosť kultúrnych organizácií.  
 
4. Transformácia Krajského osvetového strediska 
O postupe transformácie informovala PhDr. Kovácsová Jana – vedúca odboru kultúry 
a cestovného ruchu KSK 
UZNESENIE: 
KK bez pripomienok: 
A) odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť návrh postupu transformácie organizácie Krajského 
osvetového strediska v Košiciach  
B) odporúča požiadať predsedu KSK o zabezpečenie  právnych úkonov súvisiacich 
s transformáciou Krajského osvetového strediska v Košiciach.  
Hlasovanie: ZA: jednohlasne     ZDRŽAL SA: 0       PROTI: 0 
Mgr. Blaškovičová – v r. 2011 sú v organizačnej schéme len 3 ľudia? 
PhDr. Kovácsová- uviedla, že je to tak, sú to pracovníci KOS KE, títo budú implementovať 
projekt Terra Incognita. 
 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa dopĺňa 
Všeobecne záväzného nariadenia KSK 2/2010 o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy 
základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam. 
UZNESENIE: 
KK bez pripomienok, odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť Všeobecne záväzné nariadenie 
Košického samosprávneho kraja, ktorým sa dopĺňa Všeobecne záväzného nariadenia KSK 
2/2010 o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým 
školám a školským zariadeniam. 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne     ZDRŽAL SA: 0      PROTI: 0 
 
6. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 
polrok 2010 
UZNESENIE: 
KK bez pripomienok, odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť Rámcovú obsahovú náplň 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2010. 
 Hlasovanie: ZA: jednohlasne     ZDRŽAL SA: 0      PROTI: 0 
 



7. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2010 
UZNESENIE: 
KK bez pripomienok, schvaľuje návrh plánu  úloh KK na II. Polrok 2010 a odporúča 
Zastupiteľstvu KSK schváliť Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja na II. polrok 2010. 
Hlasovanie: ZA:  jednohlasne    ZDRŽAL SA:  0     PROTI: 0 
Mgr. Géci –navrhol, že kvôli súčasnej finančnej situácii neodporúča výjazdové zasadnutia do 
okresov, nakoľko je to finančne nákladne a ponechal by to na budúci rok. 
P. Kovácsová súhlasila s návrhom, aby tohto roku výjazdové zasadnutia neboli a navrhla aby 
sa predstavili členom KK v II. polroku kultúrne organizácie sídliace v Košiciach. 
 
8. Rôzne 
PhDr. Cibereová- poprosila, aby dokumenty na zasadnutia komisií neboli zverejňované vo 
formáte doc.x, nakoľko nie všetci majú novú verziu programu word a niektorí ich nevedia 
otvoriť. 
 
 
 
Nominácia člena komisie do Monitorovacieho výboru Terra Incognita 
Mgr. Géci – informoval členov KK, že dostal list v ktorom bol požiadaný aby nominoval 
člena do Monitorovacieho výboru Terra Incognita. 
Predseda KK navrhol za člena Monitorovacieho výboru Terra Incognita: Mgr. Blaškovičovú Ľubicu 
UZNESENIE: 
KK odsúhlasila nomináciu Mgr. Blaškovičovej Ľubice za členku Monitorovacieho výboru 
Terra Incognita. 
Hlasovanie: ZA:  11    ZDRŽAL SA: 1     PROTI: 0 

 
Pozvánky na kultúrne podujatia 
Predseda KK požiadal, aby všetky pozvánky na kultúrne podujatia dostával fyzicky nakoľko 
elektronicky zaslané pozvánky berie  iba ako informáciu o podujatí. 
PhDr. Kovácsová – uviedla, že kultúrne organizácie budú o tom informované. 
UZNESENIE: 
KK odsúhlasila aby členom KK boli pozvánky na kultúrne podujatia zasielané fyzicky poštou 
a elektronické pozvánky budú považované len za informatívne. 
Hlasovanie: ZA:  jednohlasne    ZDRŽAL SA:  0     PROTI: 0 
 

 
 
 
Zapísala dňa: 31. 05. 2010 Fortunová Silvia 

      
 
 
 
  

...................................................... 
PhDr. Jana Kovácsová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Milan Géci 
predseda komisie 

 


